
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 4 mars 2024
Plats: klubbhuset, la Marquesa
Närvarande: Holger Dieckhoff, Ingrid Ek, Lars Garneij, Bente Hansen, Per
Lindqvist
Frånvarande: Jan Qvillby, Ingrid Elofsson Svensson

Öppnande
Per öppnade mötet.

Föregående protokoll
Per pratar med Sune för att, med gemensam ansträngning gentemot la
Marquesas ledning, få gehör för våra respektive klubbars krav/behov.
Ingrid Ek kollar med Boel Wallin ang gruppträning för medlemmar.
Hjärtstartare finns i klubbhusets kök på la Marquesa.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Rapport från ledamöter
Ekonomiska läget genomgicks efter underlag från Ingrid E-S.
De flesta verkar nöjda med Sabores och så även Sabores personal som försöker
anpassa sig efter våra önskemål.
F.n 261 st medlemmar och 26 st på kö.
Mästarmöte 31/3. SGC står för kostnad för greenfee.

Årsmöte 4 april med fest
Ca 75 st anmälda hittills.
Per stämmer av med Boel Wallin samt kollar lokal för årsmötet.
Verksamhetsberättelser genomgicks. Holger lägger ut årsmöteshandlingar på
hemsidan.
F.n. saknas Revisionsberättelse (Eva Petersson) och Valberedningens förslag till
ny styrelse (Anders Sjölund).



Inkommen motion inför årsmötet, se bilaga
Att styrelsen ges bemyndigande att använda 2000 e av kapitalet under
verksamhetsåret för att stärka varumärket SGC
Styrelsen anser att vi behöver mer preciserat veta vad dessa pengar ska gå till.
Styrelsen anser att vi ska ta fram klubbtröjor mmmen dessa kan användas som
priser och ingå i den ordinarie budgeten för priser. Fler tröjor kan tas fram och
säljas till medlemmarna till självkostnadspris. Per erbjuder sig att sponsra med
kepsar med SGC logo att delas ut till vinnare i måndagstävling.
Dekaler/klubbemblem finns enligt Holger i lager.
Att styrelsen ordnar en årlig medlemsresa med övernattning till annan bana
Styrelsen har undersökt intresset för resa med övernattning och funnit ett svalt
intresse. (Fråga via GIT där samtliga fått fylla i om man är intresserad).
Att styrelsen ser till att hemsidan scandigolf.eu uppdateras kontinuerligt och blir mer
intressant och relevant
Uppdrogs åt den nya styrelsen att jobba mer med hemsidan.
Att styrelsen håller en kontinuerlig och nära kontakt med ägaren till La Marquesa,
gärna med onsdagsgolfens ansvariga, för att säkerställa klubbarnas prioriterade
närvaro, där vikten av abono framförs
Styrelsen försöker få till ett månadsmöte med banans ägare tillsammans med
ansvarig för onsdagsgolfen.
Styrelsen prioriterar att jobba med de ”tre benen” tävling, gemensam mat och
sponsorer.
Styrelsen anser att motionen är besvarad.

Nästa möte
Årsmötet 4 april.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Per Lindqvist



Sekreterare Ordförande


